
1 

 

 

 Mei/Juni 2024 
 

 VAN DE REDACTIE  

 
Op het moment van het schrijven zijn de eindexamens achter de 
rug. Altijd een spannende tijd voor zowel de ouders als het kind!  
 
Lief en leed werd gedeeld. Helaas zijn er Noordwellenaren ons 
ontvallen. Ook zijn er momenteel dorpsgenoten ziek.  
Sterkte en beterschap! 
 
Maar er hebben ook veel leuke dorpsactiviteiten plaats gevonden, 
waaronder de puzzelfietstocht waarbij een stel verdwaalde. 
Hilarisch. Ook nieuwe activiteiten worden voorbereid. In deze 
NoorderNieuwswelle lees je hier meer over. Zet de datums alvast 
in jouw agenda.  
De vakanties zijn in aantocht.  
 
De Redactie wenst iedereen een hele fijne vakantie toe. 
 
 

Veel leesplezier 
 

 

NOORDERNIEUWSWELLE 
Dorpskrant van Noordwelle 

dorpskrantnnw@gmail.com 
www.noordwelle.com 

45ste jaargang 
Verschijnt 6x per jaar 

 
Redactie:      Marianne de Jonge,  Kitty Heye, Trudy Groenleer 

Juus Kreiken en Ineke v.d. Koogh 
Vormgeving:  Leo Schults en Trudy Groenleer 
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• Wij erg blij worden van kopij 

• Er wel altijd gecensureerd wordt 

• Wij 1 x per 2 maanden uitkomen 

• dorpskrantnnw@gmail.com ons mailadres is  

• Handgeschreven kopij ook nog altijd welkom is 

• Wij kopij voor het volgende nummer graag voor 10 

augustus ontvangen 

• Wij onze Hans van de Assem van harte feliciteren met zijn 

welverdiende lintje 

• Er traditiegetrouw elk jaar met koningsdag van  oranje 

tompoezen gesmuld wordt in ons dorpshuis 

• De grootte hiervan elk jaar weer spannend is 

• Het dit jaar op 27 april wel hele grote waren  

• iedereen blij verrast was 

• Het oranjebittertje daarna extra lekker smaakte 

• Wij Kloosterwelle feliciteren met hun 10-jarig bestaan op 

26 juni as. 

• Er dit jaar 21 fietsers meegedaan hebben met de 

Hemelvaartdauwtrapfietsdag 

• 2 fietsers al meteen na de eerste afslag een verkeerde 

richting namen 

• Zij daar gelukkig wel zelf achter kwamen 

• Zij weer op het goede spoor geholpen konden worden 

dankzij de mobiele telefoon 

• En daardoor ook op tijd terug waren voor de lekkere lunch 

• 17 augustus in jullie agenda genoteerd moet worden 

• Er dan weer de ,ondertussen, beroemde dorps barbecue 

georganiseerd wordt 

• Je die als Noordwellenaar niet wilt missen 

• Er nog zo’n datum bekend is en wel 5 oktober as. 

• Dan de traditionele mosselavond op het programma staat 

Wist u dat  

about:blank
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• Wij hopen dat het toch nog een warme zomer gaat 

worden 

• Er nl. vandaag 11 juni vanmorgen om 9 uur nog een flinke 

hagelbui op het Verklikkerstrand was  

• De wind gelukkig mee was ! 

 

De Agenda  

 
• Eerste vrijdag van de maand:           Snekavond 
• Derde vrijdag van de maand (20:45):     DDaames 

• Laatste dinsdag van de maand:       Tafelen   

• Iedere eerste en derde dinsdag van de maand koffie/bieb 

uurtje van 10 tot 11 uur 

• Om de week op de woensdagavond Klaverjassen inloop 

19.00 uur  

• Iedere woensdag in de kerk meditatief zingen 17:00 - 

17:45 uur, vesperviering 18:00 – 18:30 voor beiden 

opgave niet nodig, gezamenlijke maaltijd vanaf 18.40 uur 

hiervoor aanmelden via: www.kloosterwelle.nl  

• Zaterdag 17 augustus dorps BBQ (uitwijk 24 aug) 

• Zaterdag 5 oktober mosselavond  

Terugblik Hemelvaartdauwfietstrappen op 9 mei jl 

 
SPIJT: 

 
Ja, echt spijt dat wij hebben. 
Al enkele jaren wordt er 
door enthousiaste 
vrijwilligers uit ons dorp met 
Hemelvaart een fietstochtje 
georganiseerd welke je 
alleen, of met een ander/ 
anderen uit het dorp kunt 
rijden.  

about:blank
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Op pad met koffie/ thee achter de kiezen en na uitleg en instructies 
van de route compleet met landkaartje, op pad in nu, stralend 
fietsweer. 
 
Lijkt toch simpel en te doen maar ja, als je lekker aan het kletsen 
bent dan lees je soms niet alles perfect. En die noodzakelijke helm 
op je bolletje belemmert ook wel eens het goed horen van de 
uitgesproken commando’s. 
Of je rijdt lekker een groepje fietsers “blind” achterna, die helemaal 
niet bij de groep uit Noordwelle kwamen maar onder weg naar 
Rotterdam…op de fiets. 
Dan ga je dus fout en moet je helaas je route wat omgooien en 
naar verzamelpunt de Plompentoren trappen. Dan ook geen 
heerlijk pitstop bij de Vroongronden voor appel of banaantje. Maar 
wel door naar ons dorpshuis voor een drankje en broodje kroket. 
 
Dus spijt dat wij andere jaren verhindert waren door vakantie, 
familie met zorgen of campingwerk. 
Maar als het even kan zijn wij er zeker volgend jaar weer bij en 
naar ik hoop lukt het de fietsers van dit jaar om volgend jaar een 
extra persoon uit het dorp aan te sporen om ook mee te doen. Nog 
meer vreugd! 
Perfect georganiseerd en zeer bedankt chef tour Hans met zijn 
ploeg. Piet, Jos, Conny en velen anderen………..top geregeld! 
 

 
 

Lex 
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In memoriam Bram Leeuwe 

 
Wij leerden Janneke en Bram kennen, toen wij in 2014 op Camping 

de Welle kwamen. Dat was een hele overgang van Camping Seel 

aan de Rampweg naar deze rustige oase in Noordwelle.  
Alles werd daar zo keurig bijgehouden. Bram was altijd een bezige 
bij op de maaimachine, druk met snoeien waar nodig en zoveel 
meer. 
Je mocht bloemen zaaien en in het najaar peren plukken. Een 
Eldorado. 
De werkplaats, zijn geliefde plek, waar Gerard hem af en toe van 
dienst kon zijn en samen een sigaartje konden roken. Als bijrijder 

op de legertruck mee naar Walcheren, de Molentocht  
Met mij mee naar de kofferbakmarkt in Langeraad en als ik in de 
zomer bij Kloet op de markt stond, vroeg hij altijd aan het eind van 
de middag: ‘Wat wordt het straks, een biefstuk of een gehaktbal?’ 
Toen we in de zomer 2019 vertelden dat we niet meer kwamen 
kamperen, maar hier gingen wonen, werd het contact intensiever. 
We hebben veel steun en wederzijds vertrouwen ondervonden aan 
elkaar. 
Bram kwam naast zijn boomgaard, ook bij ons snoeien en wie zou 
dat nu kunnen evenaren?  
We hebben de laatste maanden veel met Bram en zeker met 
Janneke meegeleefd. We blijven denken aan de mooie en 
bijzondere momenten en aan Janneke en haar prachtig liefdevolle 
gezin 
Dank voor de vriendschap! 

 
Gerard en Ineke 

 

Dankbetuiging 

 
Het is stil – heel stil om mij heen. Ruim 54 jaar samen, elke dag. 
Maar wat was er veel belangstelling rondom de uitvaart van Bram.  
Onmogelijk om iedereen persoonlijk te bedanken voor hun 
medeleven, op welke manier dan ook. 
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Een bloemenzee van liefde was het eind resultaat. Door deze 
belevenis beseffen wij hoe geliefd Bram was bij heel veel mensen. 
Dank aan allen die ons gesteund hebben op wat voor manier ook. 
  

Janneke Leeuwe en haar gezin. 

 
 

Even voorstellen: Lex Veenstra 

 
Uw nieuwe voorzitter van de Dorpsraad Noordwelle.  
Best een eer om verkozen te zijn als opvolger van Fred Batenburg. 
Een uitdaging om een man als Fred op te volgen met zo’n staat van 
dienst en zijn jarenlange inzet voor ons fraaie dorp. 
 
Ga wel mijn best doen maar kan het zeker niet alleen en gelukkig 
zit er nog veel ervaring in het huidige bestuur en veel vrijwilligers 
daaromheen.  
Met  een “dubbele pet” op zoals dat genoemd wordt als je zowel 
bestuurslid bent van Stichting Leefbaarheid als van de Dorpsraad 
Noordwelle.  Beetje jammer maar het werkt wel. In principe zouden 
er wat meer gemotiveerde inwoners bereid moeten zijn om een 
paar jaar de fakkel brandend te houden. 
 
Er zijn voorbeelden genoeg in ons  land dat in dorpen en steden 
het een saaie boel is en met niks van aandacht voor elkaar en zeker 
geen feestjes……. 
Ik spreek het vertrouwen uit dat wij in Noordwelle dit 
noaberschap(samen sterk) zullen blijven koesteren en wil je iets 
aan mij kwijt: lexveenstra0@gmail.com  het cijfer 0 na…stra s.v.p. 
of Jan Delstlaan 1 . Mobiel:06 53 704 923 
 
Mocht je belangstelling hebben in mij als persoon: geboren in 1956 
te Dordrecht en veelal werkzaam geweest in commerciële functies 
bij een enkel bedrijf. Beton gerelateerd met als speerpunt 
rioolsystemen en verhardingsmaterialen en in de watertechniek. 
Heel wat bestuurswerk verricht bij korfbal/kerken/koor/school etc. 
en was er eigenlijk wel een beetje klaar mee nu zo in de AOW. Nu 
penningmeester Zeeland  en daarvoor nu  in de politiek  beland. 

about:blank
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Mooie vlag toch aan ons huisje?  Maar toch ook graag een ja gezegd 
om in Noordwelle verder te kunnen bouwen in  een mooi dorpje. 
En mijn Ineke was  ook akkoord! 
 
Want: zo komen wij toch allemaal eens aan de beurt,    toch??? 

Lex 
 

De PHC 

 
Op 3 en 4 augustus staat onze “Trekpaardenshow” weer voor de 
deur. Het jaarlijkse, terugkerende evenement wat ons dorp weer 
even groots maakt!  
 
Deze editie is een bijzondere editie, het is namelijk de 10e keer 
dat wij het evenement mogen organiseren. Wij zijn ons er van 
bewust dat dit zeker niet mogelijk was geweest zonder onze 
sponsoren en vrijwilligers. Velen van onze vrijwilligers: onze eigen 
dorpsbewoners waar we erg dankbaar voor zijn, want zonder 
vrijwilligers geen evenement!  
 
Het evenement staat in het teken van het trekpaard, de Power 
Horse Competition, maar is door de jaren heen veel groter 
geworden dan dat. Zo zijn er velen diverse showprogramma’s; denk 
aan het schapen drijven, een spectaculaire ponyrace, paarden 
beslaan, een carrousel en ga zo maar door. Ook wordt er op de 
zaterdag een wedstrijd georganiseerd door de Fok- en men 
vereniging, waar alle soorten rassen mogen deelnemen aan een 
men wedstrijd. En natuurlijk staat er ook dit jaar weer een leuk 
stro-dorp opgesteld met unieke producten en spullen en 
speelgelegenheid voor de kinderen!  
 
Komend jaar zal het evenement plaatsvinden langs de Stoofweg op 
het terrein naast de woning van Ferry Baart. Een prachtig terrein 
en dichtbij ons mooie dorp. Het kan dus goed zijn dat de 
paardenvoeten goed te horen zijn wanneer zij een rondje over de 
weg doen.  
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En uiteraard nodigen wij jullie, als dorpsgenoten, van harte uit om 
te komen kijken op het evenement. De toegang is gratis en 
natuurlijk is er op ons terrein eten en drinken verkrijgbaar!  
 
Hopelijk tot 3 & 4 augustus!  
Op onze facebookpagina: Trekpaardenshow Noordwelle komen 
z.s.m. alle informatie online! Ook de flyers zullen binnenkort op 
enkele plekken/ramen in ons dorp verschijnen! 
 
 
 
Namens stichting Trekpaardendorp 
Noordwelle, 
Alison Nuis  
 
 
 
 
 

Een tip voor vogelluisteraars 

 
Als we rustig buiten in de tuin zitten worden we vaak omringd door 
het gefluit van vele vogels. Vaak een kakafonie van mooie tonen 
door elkaar. Een enkele herken je. De korte ‘kauw’ van de  kauw 
zullen vele makkelijk herkennen. Het is een vogel die we vaak in 
grote luidruchtige groepen zien met hun startpunt in de kerktoren. 
Maar al die andere? Als je naar www.vogelsbescherming.nl gaat, 
kan je veel leren over vogels.  
Een hele mooie site om te bezoeken. Zelf ben ik er lid van de 
vogelbescherming. Op de home page zie je midden bovenaan in 
mijn tuin staan. Als je dat aanklikt zie je links in een kolom 
tuinvogels herkennen en dus weer een klik!  
Op de bladzijde die dan verschijnt ga je naar beneden en rechts zie 
je een licht bruinig blok met de titel mijn tuin een vogelparadijs  
verschijnen. Daar kan je een Postcode Vogelcheck doen.  
Vul maar in en je ziet welke vogels in onze buurt wonen: de vogels 
van Noordwelle !  

about:blank
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En ja hoor, ik heb ze allemaal al een of meerder keren gezien. Dat 
klopt En zij zijn de fluiters die Bach en Mozart doen verbleken.  
De echte vogelkenners kennen alle riedeltjes en fiedeltjes  en 
knallen dan de Nederlandse en Latijnse naam uit hun strot. Zelf 
vind ik de Latijnse namen leuk omdat ik zo nieuwsgierig ben waar 
een woord of een naam vandaan komt.  
Bijvoorbeeld de merel.  Merel  betekent solist en dat komt van het 
Latijnse merula. Het stapje naar de naam merel is dan makkelijk 
gemaakt, de solist, die prachtige zanger die ’s avonds lang alleen 
door zingt. Een merel zien we vaak en herkennen we hem ook 
makkelijk. Maar die andere die je tegelijkertijd hoort, tja? Onze 
mobiel!!  
 
Ga naar de  App Store of die van 
Android en vul daarin merlin bird id  
en download. Deze app is uitgegeven 
door het Cornell Lab en is gratis. Als 
je hem gaat gebruiken moet je nog 
een paar kleine dingen doen of laten 
doen. Je moet de Europese kaart 
downloaden en de taal op Dutch 
zetten.  
Je kan ervoor kiezen wel of geen Latijnse namen te laten zien.  Er 

kan nog veel meer maar dan blijk ik erg onhandig te zijn      Als je 

‘m aanklikt op je mobiel zie je links onderin een vraagtekentje, als 
je dat indrukt zie een microfoontje: druk daarop en hij gaat 
opnemen een lopend bandje toont een soort grafiekje van het 
geluid.  
De app noteert de vogeltjes die het hoort. Het is erg leuk om te 
doen. Ga buiten zitten onder de parasol, zet de app aan en kijk 
naar de namen. Pas als je één vogeltje alleen hoort weet je echt 
dat hij het is en het meest leuke is als je hem dan ook nog ziet. 
Veel succes ermee!! 

Juus 
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In memoriam Ton v.d. Wijst, 80 jaar 

 

Ton is geboren op 21 april 1944 in Rotterdam. Hij is in 
Zierikzee komen wonen in 1974 en heeft daarna nog 35 jaar 
in Noordwelle gewoond. Hij verbleef de laatste 6 jaar van zijn 
leven in Zierik7, vroeger de Cornelia. 
Ton was 55 jaar getrouwd met Wil, die hem de laatste 6 jaar 
4 x per week heel trouw ging bezoeken in Zierik7. 
 
Ton heeft o.a. op een sleepboot gevaren,  in Europoort 
gewerkt en is heel toevallig in de horeca terechtgekomen : 
begonnen met een snackbar op een camping in Scharendijke.  
 
Bij toeval ook weer kwam er een vergunning voorbij voor een 
snackbar aan de Rampweg (zij waren daar toen de eersten!}. 
De eerste jaren nog met een mobiele kar, maar na een paar 
jaar kregen ze daar een vaste plek. Noordwelle heeft daar nog 
mooie herinneringen aan, tijdens de spelweek in de laatste 
week van de zomervakantie mochten de kinderen met de  
leiding daar altijd een frietje komen eten met een ijsje toe. 
Aangeboden door Ton en Wil, elk jaar weer een feestje ! 
Van 1997 tot 2001 hebben ze de strandtent Kijkduin nog 
geëxploiteerd en zijn toen gestopt met hun horecawerk. 
Hun leven werd daarna gevuld met varen met hun boot op de 
Grevelingen en reizen met hun camper. Ze hebben vele mooie 
reizen gemaakt, o.a. naar Italië en Kroatië en Wil bewaart 
daar ook vele mooie herinneringen aan. 
 
Ton is vrij onverwachts overleden na een val met een 
gebroken heup, maar Wil kan er vrede mee hebben,  ook 
omdat ze zijn 80-ste verjaardag in april nog zo mooi heeft 
kunnen vieren met hem. 

Marianne 
 
 



11 

 

 

Nieuws vanuit de Stichting 

 
In de ledenvergadering van de Vereniging Dorpsgemeenschap 
Noordwelle zijn de financiële gegevens gepresenteerd van de 
vereniging. Daarnaast was er interesse in de resultaten van de 
Stichting, oftewel hoe gaat het met Ons Dorpshuis. 

Dat is een terechte vraag, want Ons Dorpshuis is van en door ons 
allemaal. Nadat wij uit de Stichting Dorpshuizen gestapt waren, 
hebben wij ons dorpshuis overgenomen in eigen beheer. We zijn 
dan ook volledig zelf verantwoordelijk voor beheer van het pand en 
de exploitatie. En als Stichting hebben we dan ook het doel om alles 
te doen om Ons Dorpshuis beschikbaar te houden voor het dorp, 
dus het pand onderhouden en activiteiten ondersteunen.  

Dat model is anders dan bijna alle andere dorpshuizen, die wel 
onder de genoemde Stichting Dorpshuizen vallen. Maar dat is voor 
ons ook alleen haalbaar door de inzet van vrijwilligers, waardoor 
een belangrijke kostenpost, waar de andere dorpshuizen ‘last’ van 
hebben, wegvalt. En dat is voor ons heel belangrijk, we moeten 
goed op de kosten letten. Om het dorpshuis te kunnen 
onderhouden, moeten we wat kunnen verdienen.  
Net als thuis hebben we te maken met de bekende posten als 
vervanging van apparatuur, veroudering van de meubels, 
schilderwerk en vervanging van de verwarming, om maar wat te 
noemen. Dat hoeft allemaal niet tegelijk en ook niet ieder jaar 
gelukkig, maar we moeten wel vooruit plannen om het dorpshuis 
open te kunnen houden. 

Wat inzicht in de belangrijkste cijfers. Het jaar 2023 was eigenlijk 
wel een stuk beter dan de jaren daarvoor. In 2021 was Corona 
achter de rug en kon het dorpshuis weer open. Het resultaat van 
dat jaar was echter negatief, en 2022 was vrijwel hetzelfde. Maar 
afgelopen jaar is dat omgedraaid naar een kleine verdienste, echter 
mede positief beïnvloed door incidentele (eenmalige) externe huur. 
Tegenvaller is dat een trouwe externe partij vanaf 2024 juist niet 
meer terug zal komen omdat die vereniging opgeheven is.  

De cijfers (afgerond op duizendtallen): 



12 

 

 

Omzet (inkomsten) bar en huur 34,5 
Met een kleine subsidie van 5,2k komt het op bijna 40.000 Euro. 

Maar dan de kosten: 
Inkoop bar  9 
Onderhoud inventaris 5 
Gas, elektra, water 4,7 
Pand   4,7 
Overig   2,7 
Totaal incl. bankkosten dus ongeveer 27.000 Euro. 

Met de gemeente is een begroting overeengekomen waarin ook 
rekening gehouden wordt met een meerjarig onderhoudsplan. 
Hiervoor reserveren c.q. besteden wij ieder jaar 11.000 Euro. 
Afgelopen jaar hebben we hier dekking voor gerealiseerd, wat dus 
de afgelopen jaren niet gelukt was. En dat gat is een beetje gevuld 
met het beetje winst van 2023.  

Let wel, al het geld wat we binnen krijgen gaat terug in Ons 
Dorpshuis. Recent is geïnvesteerd in een nieuwe (zuiniger) 
vrieskast in de keuken. Maar dat is nog maar het begin. Na de 
verbouwing van een aantal jaren geleden was alles in prima staat 
gebracht. Maar dat blijft niet zo als je er niets aan doet. 

Om duidelijker te maken waar we nu rekening mee houden voor 
de komende jaren, wat we aan moeten/willen pakken: 

 

 

Het moge duidelijk zijn dat hier geen kleine bedragen mee gemoeid 
zijn. 

Onderhoud Schilderwerk buiten 

  Schilderwerk binnen 

  Meterkast 

Verduurzaming Verwarming 

  Zonnepanelen 

 Laadpalen 

 Isolatie 

 Ventilatie 

 Verlichting 

Kantoorruimte Bouw 

Meubilair  

Administratie Inrichting kantoorruimte ("meubilair") 

  Kantoorautomatisering 

Keuken  Gaskookplaat 

  Warmwater 

  Installaties: vriezen, koelen, afzuiging 

Installaties zaal Beamer 

  DVD 

  Geluid 

Vloer  

Keuken soos  
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Zoals gezegd is dit in samenspraak met de gemeenste begroot. 
Vertrouwen in onze plannen en cijfers zorgen voorlopig voor het 
krijgen van de jaarlijkse subsidie. Voorlopig, want ook bij de 
gemeente lijken er weer mindere tijden aan te komen.  

Op initiatief van de gemeente wordt ook gewerkt aan vernieuwing 
van het dorpshuizenbeleid. Dat zou je misschien met enige 
achterdocht kunnen bekijken (het vinden van bezuinigingen). Maar 
wij zitten eigenlijk qua model heel goed, juist door een hoge mate 
van zelfredzaamheid en daarmee samenhangende lage kosten. Ook 
de scheiding van taken en verantwoordelijkheden tussen 
Dorpsgemeenschap en Dorpshuis werkt goed. Waar andere dorpen 
nogal eens worstelen met organisatie van activiteiten (dat is daar 
ook het verdienmodel voor de betaalde beheerders), richten wij ons 
bij het dorpshuis alleen op beheer en exploitatie en de 
Dorpsgemeenschap gebruikt het dorpshuis voor de activiteiten. De 
vraag is dan of andere dorpen dat ook willen of kunnen op die 
manier. 

Verduurzaming komt ook steeds terug. Maar in tegenstelling tot 
wat meteen iedereen denkt, energie besparen, heeft 
verduurzaming voor dorpshuizen meerdere kanten. De gemeente 
noch Zeeuwland (eigenaar van de overige dorpshuizen) zien nu de 
noodzaak om erg ver te gaan in energie maatregelen. Als een 
dorpshuis al een A-label heeft, is dat goed genoeg. En dat hebben 
wij al! Toch hebben wij ook advies gevraagd via een extern bureau 
(ingehuurd door de gemeente en provincie). 

Maar verduurzaming heeft meerdere betekenissen. Ons dorpshuis 
moet ook rekening houden met toekomstig ander gebruik van de 
dorpshuizen om hun waarde voor het dorp te behouden. Te denken 
valt aan toegankelijkheid voor iedereen (bijv. meer voorzieningen 
voor minder validen) en de inrichting flexibeler maken waardoor we 
het dorpshuis voor verschillende doelen en groepen anders kunnen 
indelen. Ook wij zullen daarin investeren. Zoals gezegd is dat alleen 
mogelijk als we de kosten in de hand weten te houden. En dat kan 
alleen dankzij jullie: onze vrijwilligers. Dankjewel! Dankzij jullie 
kunnen we van Ons Dorpshuis blijven genieten. 

De coördinatoren Ons Dorpshuis 
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Speeltuin nabij Ons Dorpshuis 

 
Ja, jij leest het goed…een speeltuintje. Maar die hebben wij toch al 
zul je zeggen. Dat klopt maar er zit ook het e.e.a. soms letterlijk 
wat scheef. 
Onderhoud is dan dus ook hier nodig met wat aanpassingen.  
Kleindochter Emma ( 10 jaar) heeft in september vorig jaar een 
brief met tekening gemaakt en die heb ik persoonlijk aan 
wethouder Hanno Canters overhandigd. Hij zou er naar kijken….en 
wij dus geduldig wachten. 
Recent zei Emma dat ze de burgemeester wilde bellen waarom ze 
geen reactie op haar brief had mogen ontvangen…. 
 
Wij haar uitgelegd dat gemeentelijke raderen soms wat anders 
draaien dan wij soms zouden willen. En wat denk je: tijdens onze 
jaarvergadering d.d. 24 april j.l. komt dhr. Canters met een heuse 
reactie compleet met een officiële gemeentelijke brief. 
Ja, de brief is goed ontvangen en Noordwelle mag/kan met ideeën 
komen voor een eventuele investering in een uitbreiding van de 
speelplaats en enkele toestellen zullen worden nagekeken of het 
nog wel veilig is of verbeterd kunnen  worden. 
En opa Lex hoeft niet meer met zijn bosmaaier te komen( al was 
dat wel door Emma wat zwaar aangezet want dat is maar een paar 
keer geschiedt). Dan zijn er wel andere dorpsgenoten die daar 
menig zweet druppeltje heeft laten vallen. 
 
Dus kinderen: 
Kom met een wens of een idee en dan 
gaan wij dat met de gemeente 
bespreken. Tegelijk in uitvoering met aanleg van de eerder zo 
gewenste Jeu de Boules – cq. Petanguebaan…..om de ballen te 
laten rollen.  
Geef het mij voor 1 augustus door en dan pakken wij “de speeltuin 
bij de horens”……………. 
 
Lex: Jan Delstlaan 1 of per mail lexveenstra0@gmail.com  
WhatsApp: 06 53 704 923 

Lex 

about:blank
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Rommelroute 20 april 2024 

 
Op zaterdag 20 april werd onze tweede rommelroute gehouden.  
Jammer dat de weergoden weer niet meewerkten, het was deze 
dag koud en winderig. Misschien wat vroeg in het jaar, maar in de 
maanden mei en juni kan het tenslotte ook tegenvallen.  
Dat was 1 juni in Ellemeet ook het geval.  
 
De deelnemerslijst zag er goed uit, maar deze keer waren er wel 
minder bezoekers, ook in ons Dorpshuis. In ons dorp moesten de 
locaties door middel van vlaggen goed te zien zijn, maar het was 
toch nog veel zoeken  
 
Suggesties van deelnemers waren er ook, zoals het idee te 
concentreren op de ring en op de parkeerplaats van het Dorpshuis, 
maar het is juist zo fijn om je spullen voor je huis en tuin uit te 
kunnen stallen.  
We nemen de voorstellen mee voor volgend jaar. De meeste 
deelnemers hebben toch aardig verkocht. Anne-Mart kon in  ieder 

geval van zijn opbrengst van € 12,50 naar de Chinees!!        
 
Wij danken alle deelnemers, de Dorpsraad en de vrijwilligers van 
het Dorpshuis voor de toch gezellige dag. 
 

 Hartelijke groeten van Jesca, Paula en Ineke. 
 

 
 

Op de valreep de uitslag van de schoolexamens: 

Annemoon en Linde de Bruin, Sophie 
Vermeer van harte gefeliciteerd met 
jullie diploma en veel succes met het 
vervolg 
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Een zeer verraste dorpsbewoner werd op 26 april geridderd. 

Zeker verdient en nogmaals gefeliciteerd Hans! 

 

 

Volgende dag, Koningsdag opstellen voor de 
aubade, traditiegetrouw met hijsen van de 
vlag en natuurlijk een tompoes en 
oranjebitter 
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Fijne zomer allemaal 


